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ဇူလုိင္ ၄၊ ၂၀၁၉  

မေကြးတိုင္းလႊတ္ေတာ္တြင္ အတည္ျပဳႏိုင္ရန္ ျပန္လည္ေရးဆြဲ 
ထားသည့္ ေျမယာခြန္ဥပေဒမူၾကမ္း၌ ေျမယာခြန္မ်ားတိုးျမႇင့္ 
ေကာက္ခံရန္ပါရိွေၾကာင္း မေကြးတုိင္းေဒသႀကီး ဥပေဒျပဳေရးဆုိင္ရာ 
ေကာ္မတီဥကၠ႒၊ တိုင္းလႊတ္ေတာ္ဒုဥကၠ႒ ဦးေဇာ္မ်ဳိးဝင္းကေျပာ 
သည္။ ယခင္က သီးႏွံတစ္ဧကလွ်င္ ေျမယာခြန္သည္ အနိမ့္ဆုံး ၂၅ 
ျပားမွ အျမင့္ဆံုးငါးက်ပ္သာရိွသျဖင့္ ေခတ္ႏွင့္မေလ်ာ္ညီေတာ့ေၾကာင္း၊ 
ယခုေရးဆြဲထားသည့္ ေျမယာခြန္ဥပေဒမူၾကမ္းတြင္ သီးႏွံတစ္ဧက 
လွ်င္ အနိမ့္ဆုံးက်ပ္ ၅၀ မွ အျမင့္ဆုံးက်ပ္ ၁,၀၀၀ အထိ တိုးျမႇင့္ 
ေကာက္ခံရန္ပါရွိသည္ဟုဆုိသည္။

အခြန္ေဆာင္ျခင္းျဖင့္  ေတာင္သူမ်ား၏ လယ္ယာေျမပိုင္ဆိုင္မႈ 
ပိုမိုခိုင္မာမည္ျဖစ္သကဲ့သို႔ ရရွိသည့္အခြန္မ်ားျဖင့္ လယ္ယာေျမဖြံ႕ၿဖိဳး 

တိုးတက္ေရးျပဳျပင္ေျပာင္းလဲမည္ဟု ဥပေဒျပဳေရးေကာ္မတီဝင္ 
တုိင္းလႊတ္ေတာ္အမတ္ ဦးသက္ခုိင္က ေျပာသည္။ 

ယင္းက့ဲသုိ႔ ေျမယာခြန္မ်ား တုိးျမႇင့္ေကာက္ခံျခင္းသည္ တုိင္းတစ္ခု၊ 
ျပည္နယ္တစ္ခုတည္းက ေဆာင္ရြက္ျခင္းမ်ဳိးမဟုတ္ဘဲ တိုင္းႏွင့္ 
ျပည္နယ္အားလုံး တစ္ေျပးညီေဆာင္ရြက္ရမည္ျဖစ္သကဲ့သို႔ ျပည္ 
ေထာင္စုအစိုးရကလည္း ၫႊန္ၾကားထားေၾကာင္း သိရသည္။

ေျမယာခြန္ဥပေဒမူၾကမ္းႏွင့္ပတ္သက္၍ မေကြးတိုင္းေဒသႀကီး 
ဥပေဒျပဳေရးဆိုင္ရာေကာ္မတီႏွင့္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၊ 
ဌာနဆိုင္ရာ တာဝန္ရွိသူမ်ား၊ ေတာင္သူလယ္သမားကိုယ္စားလွယ္ 
မ်ား၊ အရပ္ဘက္လူမႈအဖြဲ႕စည္းမ်ားႏွင့္ အလုပ္႐ုံေဆြးေႏြးပြဲမ်ားျပဳ 
လုုပ္၍ ေတြ႕ဆုံညိႇႏိႈင္းေရးဆြဲခဲ့ေၾကာင္း ေကာ္မတီမွသိရသည္။ 

(ကုိးကား - http://7daydaily.com)

ဇူလုိင္ ၈၊ ၂၀၁၉  

လူဝင္မႈႀကီးၾကပ္ေရးႏွင့္ လူစြမ္းအား 
အရင္းအျမစ္ဝန္ႀကီးဌာနကို ႏိုင္ငံေတာ္ 
သမၼတ၏ၫႊန္ၾကားခ်က္အရ တိုင္းႏွင့္ျပည္ 
နယ္အားလုံးတြင္ တိုးခ်ဲ႕ဖြဲ႕စည္းခဲ့ရာ သက္ 
ဆုိင္ရာ တုိင္းေဒသႀကီးႏွင့္ ျပည္နယ္အစုိးရ 
မ်ားက အဆုိျပဳေသာဝန္ႀကီးမ်ားကုိ ၎တုိ႔ 
၏ ေဒသဆိုင္ရာလႊတ္ေတာ္အမ်ားစုက အတည္ 
ျပဳခန္႔အပ္ခဲ့သည္။  

ကခ်င္ျပည္နယ္ဝန္ႀကီးဌာနအသစ္ ဝန္ႀကီး 
အျဖစ္ ကန္ပက္လက္မဲဆႏၵနယ္ အမွတ္ (၂) 
လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးေဖြအား၊ စစ္ 
ကုိင္းတုိင္းေဒသႀကီးတြင္ ေရႊဘုိမဲဆႏၵနယ္ 
အမွတ္ (၁) လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးမုိး 

ေက်ာ္သူ၊ မေကြးတုိင္းတြင္ ကံမမဲဆႏၵနယ္ 
အမွတ္ (၂) လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးျမင့္ 
ေအာင္၊ ရန္ကုန္တုိင္းတြင္ မရမ္းကုန္းမဲဆႏၵ 
နယ္ အမွတ္ (၂) အမတ္ ေဒၚ မုိးမုိးစုၾကည္၊ 
တနသၤာရီတုိင္းေဒသႀကီးတြင္ လႊတ္ေတာ္ 
ကုိယ္စားလွယ္ ဦးေက်ာ္မင္း(ခ) ဦးဖုိးမင္း 
(ပုေလာ-၁) တုိ႔ကုိ သက္ဆုိင္ရာေဒသလႊတ္ 
ေတာ္အသီးသီးက အတည္ျပဳခန္႔အပ္ၿပီးျဖစ္ 
သည္။ ဝန္ႀကီးအျဖစ္ ခန္႔အပ္ျခင္းခံရသည့္ 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္အားလံုးမွာ  ေဒသ 
လႊတ္ေတာ္အသီးသီး၏ ေရးရာေကာ္မတီ 
မ်ားတြင္ ဥကၠ႒ (သုိ႔မဟုတ္) အတြင္းေရးမွဴး 
တာဝန္ထမ္းေဆာင္ေနၾကသူမ်ားျဖစ္သည္။ 

က်န္တုိင္းေဒသႀကီးႏွင့္ ျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္အသီးသီးတြင္လည္း အဆုိပါဝန္ႀကီး 

ဌာနအသစ္ဖြဲ႕စည္းျခင္း၊ ဝန္ႀကီးခန္႔အပ္ျခင္း 
မ်ားျပဳလုပ္ရန္ လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝး 
မ်ား လ်ာထားက်င္းပလ်က္ရွိသည္။  ဝန္ႀကီး
ဌာနအသစ္ဖဲြ႕စည္းျခင္းအတြက္ မႏၲေလး 
တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္၊ မြန္ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာမ္်ားတြင ္   အတည္ျပဳၿပီးျဖစသ္ည။္ 
သုိ႔ေသာ္  ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္တြင္ ကန္႔ 
ကြက္သူကိုယ္စားလွယ္မ်ားရွိသည့္အတြက္ 
ဝန္ႀကီးဌာနတုိးခ်ဲ႕ဖဲြ႕စည္းျခင္းအေပၚ မဲခဲြ 
ဆုံးျဖတ္ရာ ေထာက္ခံမဲေပးသူ (၃၂) ဦး၊ 
ကန႔္ ကြက္မဲေပးသူ (၈၇)ဦး၊ ၾကားေနမဲေပးသူ 
တစ္ဦး၊ မဲမေပးသူတစ္ဦးျဖင့္ ႐ႈံးနိမ့္ခဲ့ၿပီး 
သေဘာတူညီခဲ့ျခင္းမရွိေပ။ 

(သတင္းရင္းျမစ္အသီးသီးမွ စုစည္းတင္ျပပါသည္)

မေကြးတိုင္း  ေျမယာခြန္ဥပေဒမူၾကမ္းတြင္  အခြန္တိုးျမႇင့္ေကာက္ခံမည့္အခ်က္  ပါ၀င္

တုိင္းေဒသႀကီးႏွင့္ျပည္နယ္အမ်ားစုတြင္   လူဝင္မႈႀကီးၾကပ္ေရးႏွင့္ 

လူ ႕ စြမ္းအားအရင္းအျမစ္ဝန္ႀကီိးဌာန  အသစ္ဖြဲ ႕စည္း၊  ဝန္ႀကီးမ်ားခန္႕အပ္
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၈၂

ဇူလုိင္ ၆၊ ၂၀၁၉

ဝါးစိမ္းေတာင္ေဒသတြင္ ဓာတ္သတၱဳ 
စမ္းသပ္တူးေဖာ္မည့္ စီမံကိန္းေဖာ္ေဆာင္ 
ပါက လက္ပံေတာင္းပဋိပကၡထက္ ပိုဆိုးႏိုင္ 
သည္ဟု ယင္းမာပင္ၿမိဳ႕နယ္ တိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ေဒၚေအာင္ေမရီ 
က မဇၥ္ိမသို႔ ေျပာသည္။

တ႐ုတ္ႏိုင္ငံ ယန္စီကုမၸဏီမွ ဝါးစိမ္း 
ေတာင္ေဒသတြင္ ဓာတ္သတၱဳ စမ္းသပ္ 
တူးေဖာ္မည့္စီမံကိန္းကို  ၂၀၁၈ ဒီဇင္ဘာလ 
ကပင္  ေဒသခံျပည္သူမ်ားႏွင့္ တုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္အခ်ဳ ႕ိက ကန႔က္ြက္ 
ခဲ့ၾကျခင္း ျဖစ္သည္။

''ျပည္သူေတြ လက္မခံတာကို အစိုးရ 
လူေတြသိပါတယ္။ သူတို႔ေတြ သိသိႀကီးနဲ႔ကို 
ကုမၸဏီနဲ႔ပူးေပါင္းၿပီး ျပည္သူဆီကို အတင္း 
ဇြတ္ဝင္ဝင္တိုးၿပီး စည္း႐ုံးေနတယ္။ သူတို႔ 
ေတြ ဇြတ္ထပ္တိုးလာရင္ ေဒသက အကုန္ 
အံုႂကြလာမယ္ လက္ပံေတာင္းထက္ကုိ ပုိဆုိး 
ႏိုင္တယ္""ဟု ယင္းမာပင္ၿမိဳ႕နယ္ တိုင္းေဒသ 
ႀကီး လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ေဒၚေအာင္ 
ေမရီက  မဇိၥၽမသို႔ေျပာသည္။

ကုမၸဏီမွ သတၱဳစမ္းသပ္ရွာေဖြမည့္ စီမံ 

ကိန္းနယ္ေျမသည္   ယင္းမာပင္ၿမိဳ႕နယ္တြင္ 
တည္ရွိၿပီး ဧက တစ္သိန္းေက်ာ္ က်ယ္ဝန္း၍  
ေက်း႐ြာေပါင္း ၁၂၀ ၊ စာသင္ေက်ာင္း ၈၆ 
ေက်ာင္း၊ ဘုန္းႀကီးေက်ာင္း ၁၃၉ ေက်ာင္း 
ႏွင့္ စက္႐ုံေျမ၊ သာသနာ့ေျမ၊ ႀကိဳးဝိုင္း ႀကိဳး 
ျပင္ သစ္ေတာေျမမ်ား ပါဝင္မည္ျဖစ္သည္။   
အဆိုပါေဒသတြင္ ေနထိုင္သူ လူဦးေရ ၈ 
ေသာင္းေက်ာ္ရွိေၾကာင္း  ကိုယ္စားလွယ္မ်ား 
ထံက သိရသည္။

''သစ္ပင္တစ္ပင္ဆုံးရႈံးသြားရင္ သစ္ပင္ 
တစ္ပင္အစားရေပမယ့္ ေတာင္တစ္လုံး 
ဆုံးရႈံးသြားရင္ ေတာင္တစ္လုံးျပန္မရဘူး ဒီ 
ေတာင္ႀကီးကိုၿဖိဳမယ့္အစား တစ္ေန႔ကို 
တစ္ရြာတစ္ေယာက္ လာသတ္သြားပါ ကြၽန္ 
ေတာ္ကိုယ္တိုင္ လူစုၿပီးသြား အသတ္ခံပါ့ 
မယ္ သူတို႔ေရာင္းၿပီးသားမို႔ ေဒသခံေတြရဲ႕ 
ေျမယာေတြကို ထိခိုက္လာမယ္ ဇြတ္တိုး 
လုပ္လာရင္ေတာ့ တစ္မ်ဳိးျပန္လုပ္ရမယ္""ဟု 
စီမံကိန္းနယ္ေျမအတြင္း ပါဝင္ေနသည့္ 
သေျပေအးေက်း႐ြာမွ ဦးသိန္းေက်ာ္က မဇၥၽိမ 
သို႔ ေျပာသည္။

ဝါးစိမ္းေတာင္ေဒသခံမ်ားသည္ လယ္၊ 
ယာလုပ္ငန္းအား အဓိကလုပ္ကိုင္ၾကသည့္ 
ေတာင္သူမ်ားျဖစ္ၿပီး  စီမံကိန္းေၾကာင့္ စိုက္ 

၀ါးစိမ္းေတာင္ေဒသတြင္  စီမံကိန္းေဖာ္ေဆာင္ပါက 

လက္ပံေတာင္းပဋိပကၡထက္  ပိုဆိုးႏိုင္ဟုဆို

ပ်ဳိးေျမမ်ားႏွင့္ ေသာက္သုံးေရ ပ်က္စီးဆုံး႐ႈံး 
မည္ကုိ စုိးရိမ္ေနၾကျခင္းျဖစ္သည္ဟု ေဒသခံ 
မ်ားက ဆိုသည္။

ဝါးစိမ္းေတာင္စီမံကိန္းႏွင့္ ပက္သက္၍ 
တိုင္းေဒသႀကီး အစိုးရ႐ုံးေျပာေရးဆိုခြင့္ 
ရွိသူ စည္ပင္ဝန္ႀကီးအား မဇၥၽိမကဆက္ 
သြယ္ေမးျမန္ရာ အစည္းအေဝးခန္းထဲ ေရာက္ 
ေနသည့္အတြက္ ျပန္လည္ေျဖၾကားႏိုင္ျခင္း 
မရွိေၾကာင္း ေျပာၾကားသည္။

ေၾကးနီႏွင့္ ဆက္စက္သတၱဳရွာေဖြစမ္း 
သပ္ေရး ေလွ်ာက္ထားမႈတြင္ စစ္ကိုင္းတိုင္း 
အစိုးရမွ သေဘာထားမွတ္ခ်က္မေပးေသး 
ဘဲ ဆိုင္းငံ့ထားသည္ဟု ဇြန္လ ၂၃ ရက္ေန႔ 
က ျပဳလုပ္ခဲ့သည့္  စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးတြင္ စည္ပင္ဝန္ႀကီး 
ဦးျမင့္ၾကည္က ေျပာၾကားထားသည္။

စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး အစိုးရအဖြဲ႕မွ  
ဝန္ႀကီးမ်ားသည္ ဇူလိုင္လ ၃ ရက္ေန႔က  
၀ါးစိမ္းေတာင္စီမံကိန္းႏွင့္ပတ္သက္၍  ေဒသခံ 
မ်ားႏွင့္ သြားေရာက္ေတြ႕ဆံုခ့ဲရာ ေဒသခံမ်ား 
က လက္မခံသည့္အတြက္ အစည္းအေဝးပြဲ 
ပ်က္ခဲ့သည္။

(ကိးုကား-http://www.mizzimaburmese.com)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၈၂

ဇူလိုင္ ၂၊ ၂၀၁၉  

စစ္ကုိင္းတုိင္းလႊတ္ေတာ္၌ သံုးႏွစ္ေက်ာ္ 
အတြင္း ေမးျမန္းေသာေမးခြန္း ၁,၉၀၀ ေက်ာ္ 
အနက္ တိုင္းေဒသႀကီးအစုိးရက ၅၂ 
ရာခုိင္ႏႈန္းခန္႔ ေဆာင္ရြက္ခဲ့ေၾကာင္း တုိင္း 
လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ဦးသန္႔က ေျပာၾကား 
သည္။

ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္း ၁,၄၀၀ ေက်ာ္ႏွင့္ 
ၾကယ္ပြင့္မျပေမးခြန္း ၅၀၀ ေက်ာ္ကုိ တိုင္း 
ေဒသႀကီးအစုိးရအဖြဲ႕သုိ႔ ေမးျမန္းခဲ့ျခင္းျဖစ္ 
ေၾကာင္း ဇြန္လ ၂၈ ရက္က စစ္ကိုင္းၿမိဳ႕၌ 
က်င္းပေသာ တိုင္းေဒသႀကီးအစုိးရအဖြဲ႕ႏွင့္ 

ေဒသခံမ်ား  ေတြ႕ဆုံပြဲတြင္ ေျပာၾကားသည္။
''လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ားက မိမိ 

ရပ္ရြာအက်ဳိးကိစၥ ေမးျမန္းခဲ့တယ္။ တုိင္း 
ေဒသႀကီးအစုိးရအဖြဲ႕ကလည္း တတ္ႏုိင္ 
သေလာက္ ေဆာင္ရြက္ေပးခဲ့တယ္။ ဒီ 
အခ်က္ေတြေၾကာင့္ အစုိးရအဖြဲ႕ရဲ႕လႊတ္ 
ေတာ္မွာ ေဆာင္ရြက္မႈအားဟာ ေတာ္ 
ေတာ္ေလးကုိ ေအာင္ျမင္ပါတယ္လုိ႔ ေျပာ 
လုိ႔ ရပါတယ္""ဟု ဦးသန္႔က ေျပာသည္။

ထုိ႔အျပင္ လႊတ္ေတာ္သုိ႔ အဆုိ ၂၇ ႀကိမ္ 
တင္သြင္းရာ ၂၂ ႀကိမ္ အတည္ျပဳေအာင္ 
ျမင္ၿပီး ႏွစ္ခုကုိ ေဆြးေႏြးရန္မသင့္၍ ပယ္ 
ဖ်က္ကာ သုံးခုကုိ လႊတ္ေတာ္တြင္ မွတ္တမ္း 

ဇြန္ ၂၅၊ ၂၀၁၉  

တည္ေဆာက္ေနသည့္ လမ္း၊ တံတား 
မ်ား စံခ်ိန္စံညႊန္းမမီေၾကာင္း သံသယရွိပါ 
က ဓာတ္ပံု႐ိုက္ၿပီး Viber မွတစ္ဆင့္ 
တိုင္ၾကားႏိုင္ေၾကာင္း တနသၤာရီတိုင္းေဒသ 
ႀကီးလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒  ဦးခင္ေမာင္ေအးက 
ဆိုသည္။ တိုင္ၾကားမႈေရာက္လာပါက သက္ 
ဆိုင္ရာဌာနသို႔ အေၾကာင္းၾကားကာ ညႇိႏႈိင္း 
ေဆာင္ရြက္ေပးေနသည္ဟု ေျပာပါသည္။ 

ႏိုင္ငံေတာ္ဘတ္ဂ်က္ အေလအလြင့္မရွိ 
ေစေရး ထိန္းသိမ္းသည့္အေနျဖင့္ ယင္းသို႔ 

လုပ္ေဆာင္ျခင္းျဖစ္သည္ဟု ၎ကေျပာသည္။
လက္ရိွတြင္ ၎၏မဲဆႏၵနယ္တြင္ Viber 

ဖုန္းနံပါတ္ကို ၂၀၁၈ ခုႏွစ္ေႏွာင္းပိုင္းက 
ထုတ္ျပန္ထားၿပီး တိုင္းအတြင္းရွိ က်န္သည့္ 
မဲဆႏၵနယ္မွ ျပည္သူမ်ားလည္း တိုင္ၾကားႏိုင္ 
သည္။ အျခားမဲဆႏၵနယ္ေျမမွ ျပည္သူမ်ား 
တိုင္ၾကားလာပါက သက္ဆိုင္ရာတိုင္းေဒသ 
ႀကီးလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ထံ လႊဲေပး 
မည္ျဖစ္ေၾကာင္း ဦးခင္ေမာင္ေအးက ဆို 
သည္။

''လႊတ္ေတာ္က အတည္ျပဳထားတဲ့ 
ျပည္သူ႔ဘတ္ဂ်က္ကို အလြဲသံုးစားမျဖစ္ဘဲန႔ဲ 

မွန္မွန္ကန္ကန္ေဆာင္ရြက္ေနရဲ႕လား ဆို 
တာကို ေစာင့္ၾကည့္ထိန္းညႇိတဲ့သေဘာနဲ႔ပါ""
ဟု ၎ကေျပာသည္။

လမ္း၊ တံတားကိစၥမ်ားအျပင္ ရပ္/ေက်း 
အုပ္ခ်ဳပ္ေရးမွဴး တာ၀န္အလြဲသံုးျခင္းမ်ားကို 
လည္း တိုင္ၾကားႏိုင္ၿပီး တိုင္ၾကားမႈရွိပါက 
ေထြအုပ္ဌာနႏွင့္ ညႇိႏႈိင္းေျပာဆိုမည္ျဖစ္ 
ေၾကာင္းႏွင့္ အထက္ပါကိစၥမ်ားကုိ တုိင္ၾကား 
လိုပါက ဖုန္း-၀၉-၉၆၂၄၈၇၂၇၁ ထံ Viber 
ျဖင့္ ေပးပို႔ႏိုင္ေၾကာင္းသိရသည္။ 

(ကုိးကား-တနသၤာရီအပတ္စဥ္)

စစ္ကိုင္းတိုင္းလႊတ္ေတာ္၌  ေမးျမန္းေသာ  ေမးခြန္း   ၂,၀၀၀  ခန္႕၏   ၅၂  ရာခိုင္ႏႈန္းကုိ   အစုိးရေဆာင္ရြက္ခဲ့ဟုဆုိ

တင္ခဲ့သည္။ လႊတ္ေတာ္သက္တမ္း သုံးႏွစ္ 
ေက်ာ္အတြင္း ဥပေဒေျခာက္ခုေရးဆြအဲတည္ 
ျပဳႏိုင္ခ့ဲၿပီး  ၁၁  ခုကို အတည္ျပဳရန္ လႊတ္ေတာ္ 
ဥပေဒၾကမ္းေကာ္မတီက ေဆာင္ရြက္ေန 
ေၾကာင္း ၎ကေျပာသည္။ 

စစ္ကိုင္းခ႐ိုင္ရွိ ေဒသခံမ်ားႏွင့္ တိုင္း 
အစုိးရေတြ႕ဆုံမႈကုိ စစ္ကိုင္းၿမိဳ႕ေတာ္ခန္းမ၌ 
က်င္းပခဲ့ၿပီး ခ႐ုိင္အတြင္းရွိ စစ္ကုိင္း၊ ျမင္းမူ 
ႏွင့္ ေျမာင္ၿမိ႕ဳနယ္တုိ႔မွ တစ္ၿမိ႕ဳနယ္လွ်င္ ေဒသခံ 
ငါးဦးစီက တိုင္းေဒသႀကီးအစုိးရကုိ ေမးခြန္း 
ေမး ျမန္းခြင့္ရခဲ့သည္။

(ကုိးကား - http://7daydaily.com)

လမ္း၊  တံတားမ်ား  စံမမီဟု  သံသယရွိက  တိုင္းလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ထံ  တိုင္ၾကားႏိုင္
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